
Referat af bestyrelsesmøde 13. August 2023 i Grundejerforeningen Halvrebene 

Søndag den 13. August 2023 klokken 14:00 i Als  

Agenda: 
 
1.0 Status på aktiviteter 
1.1 Container Plads 
Opsigelse sendt i starten af juni måned. Der er 3 mdr. opsigelse. Lejeaftalen er 1 år af gangen 
startende fra 1/1. 
 

1.2 Transformator pladsen skal slås 
Lis taler med Gert 
 
1.3 Slåning af officielle stikveje til engen og Nordsø stien. 
Kenn får printet kort og farvelagt området vi vil have slået. 

 
Lis laver skriftlig aftale med Gert.  
 
1.4 Sankt Hans bål 
Als Maskinstation har fjernet kvas. 
 
1.5 Opfølgning på Generalforsamling omkring beslutninger. 
Forslag 4 - Fra Peter Duedal 
Grundejerne der ikke oplyser deres E-mail adresse til Sekretær, vil fremover ikke modtage 
information fra foreningen, f.eks. indkaldelser, arrangementer og oplysninger. 
Vedtaget med stort flertal 
Kenn laver et oplæg til vedtægtsændringer til næste møde. 
 
1.6 Skilte, Vej hastighed og hundesnor/Høm og stiopmærkning 
Vejhastighed skilte; Finn kommer med oplæg til næste møde, hvor der træffes beslutning om hvilke 
og antal 
Hundesnor/hørm skilte; Oplæg fra Lena med placering og antal. 
Sti, der skal laves flere, da man ikke blev færdig sidste år; Lis finder antal og hvor de mangler. 
 
1.7 Vejstatus 
Als Maskine Station har lavet vejvedligehold 2 gange siden forrige bestyrelsesmøde. 
Vejvedligehold kan ikke foregå, mens det regner eller når vejen er meget våd. I så fald vil hullerne 
blive til mudderhuller. Der skal minimum være tørt i 2 dage. 
 
1.8 Strandengen 
1.8.1 Møde med kommunen omkring vedligehold af Nordsøstien. 
Kommunen kører strandskaller på huller i August. 
Der bliver lagt strandskalle depot ud. Ove aftaler med kommunen hvor depoter lægges. 
 
1.8.2 Nordsø stien, opgravning af grøfter, og gennemløb 



Kenn, Lena undersøger de gamle luftfotos af Strandengen. 
Ove forbereder ansøgning. 

 
1.9 Brolaug (Intet nyt) 
Der er stadig ildsjæle som vil arbejde med en flydebro. Bestyrelsen bakker op om et forsat arbejde 

på konceptet. Fra bestyrelsen vil Kenn og Ove deltage i arbejdet. Vi håber at man kan være klar med 
færdig oplæg til generalforsamlingen 2024, så der kan træffes en beslutning der. 

 
1.10 Orientering omkring regler omkring strandengen. 
Vi opretter links på hjemmeside til offentlige vejledninger omkring strandengen, og opfordrer 

foreningens medlemmer til at sætte sig ind i reglerne inden der udføres arbejde i strandeng. Kenn 
tager fat i Peter.  

 
Bestyrelsen henstiller til at der ikke står andre bord og bænke sæt permanent i strandengen ud over 

foreningens. Foreningen skal søge om tilladelse til disse, da det er Natura 2000 område. 
 
2.0 Gamle bordbænkesæt ved Sankthans bålpladsen 

Lis undersøger hvilke sæt der er i så dårlig stand at det kan være farligt at bruge dem. De dårlige 
skal smides ud. 

 
3.0 Næste møde 
   - Vej status 

   - Opfølgning på august møde 
   - Indkomne forslag 

   - Evt. 
 

4.0 Plan for året 
 
Bestyrelses kalender: 

 
- Bestyrelsesmøder 

o Ny dato: 21. oktober kl. 14, Nr. 139, Lena 
o 14. januar kl. 14, Nr. 140, Kenn 

▪ Siv 

o 17. marts kl. 14, Nr. 105, Finn  
▪ Generalforsamling 

o  5. Maj kl. 14, Nr. 109, Lis  
▪ Generalforsamling 
▪ Sankt Hans 

o  
- Generalforsamling søndag 26. Maj 2024. 

 
- Sankt Hans 2024 bliver lørdag 29. juni. 

 


